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Opfølgende spørgsmål om modtageklasser 

Kære Rasmus 

Du har den 19. september 2022 stillet opfølgende spørgsmål til 

forvaltningen om modtageklasser: 

Som opfølgning på dette svar fra forvaltningen: 

https://www.kk.dk/sites/default/files/2022-

09/01.09.%20Svar%20til%20Gorm%20Anker%20Gunnarsen%20(%C 

3%98)%20om%20status%20p%C3%A5%20ny%20i%20KBH%20

%20udskoling-a.pdf 

-

vil jeg gerne høre, hvordan forvaltningen så planlægger at opfylde 

intentionen bag medlemsforslaget fra 2021, hvor et enigt BUU vedtog 

december 2021 en sammenlægning af Københavns 

udskolingsmodtageklasser (M3). 

Beslutningen indebærer et princip om at samle byens 

udskolingsmodtageklasser (M3) på én centralt beliggende skole i 

kommunen med det formål at give øget faglig styrke og fællesskab med 

virkning fra skoleåret 2023-2024. https://www.kk.dk/dagsordener-og-

referater/B%C3%B8rne-%20og%20Ungdomsudvalget/m%C3%B8de-

15122021/referat/punkt-12 

Besvarelse 

I forbindelse med Børne- og Ungdomsudvalgets (BUU) behandling af 

investerings- og innovationsforslag til OFS 21/22 godkendte udvalget 

investeringsforslaget ”Inddragelse med henblik på bedre 

kapacitetsudnyttelse af M-klasser (modtagerklasser)”. 

Investeringsforslaget skulle bl.a. bidrage til en plan for en ny 

organisering af modtagerklasser – herunder samling af udskolingshold 

på én skole – og var derfor svaret på medlemsforslaget 

”Medlemsforslag om principper for ny struktur for m-klasser”, som blev 

besluttet af BUU i december 2021. 

Som tidligere beskrevet, er det i øjeblikket vanskeligt at gennemføre 

den inddragelsesproces, som var en del af investeringsforslaget, og 

som skulle bidrage til den nødvendige viden i forhold til at kunne lægge 

en plan for den fremtidige organisering af modtagerklasser. Det 

https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.kk.dk%2Fsites%2Fdefault%2Ffiles%2F2022-09%2F01.09.%2520Svar%2520til%2520Gorm%2520Anker%2520Gunnarsen%2520(%25C3%2598)%2520om%2520status%2520p%25C3%25A5%2520ny%2520i%2520KBH%2520-%2520udskoling-a.pdf&data=05%7C01%7C%7C095e78c1856542f1d32a08da9a3f373d%7C769058ab4487418f8b6cf4b48243edd7%7C0%7C0%7C637991893536917710%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=TkN4LxocIj%2BiErxgbG8awyNq8bW1AyIhk10pQUURjIg%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.kk.dk%2Fdagsordener-og-referater%2FB%25C3%25B8rne-%2520og%2520Ungdomsudvalget%2Fm%25C3%25B8de-15122021%2Freferat%2Fpunkt-12&data=05%7C01%7C%7C095e78c1856542f1d32a08da9a3f373d%7C769058ab4487418f8b6cf4b48243edd7%7C0%7C0%7C637991893536917710%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=dakRQd0khx%2BHK9veUfMsxEoQ3pgRgYLn4kAkbPAL4GM%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.kk.dk%2Fdagsordener-og-referater%2FB%25C3%25B8rne-%2520og%2520Ungdomsudvalget%2Fm%25C3%25B8de-15122021%2Freferat%2Fpunkt-12&data=05%7C01%7C%7C095e78c1856542f1d32a08da9a3f373d%7C769058ab4487418f8b6cf4b48243edd7%7C0%7C0%7C637991893536917710%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=dakRQd0khx%2BHK9veUfMsxEoQ3pgRgYLn4kAkbPAL4GM%3D&reserved=0


2/2 Ledelsessekretariatet 

skyldes, at skolerne er optaget af håndteringen af de arbejdsopgaver, 

som følger med modtagelsen af de mange børn fra Ukraine. 

Forvaltningen er ved at se på mulighederne for, hvordan intentionen 

med medlemsforslaget kan indfries, og BUU vil efterfølgende blive 

inddraget. 
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